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1. Opening en kennismaking 
De Dierenbescherming is verheugd dat er vanavond zoveel vertegenwoordigers aanwezig 
zijn. De deelnemers aan deze klankbordgroep kennen elkaar allemaal vanuit het Limbrichtse. 
Jacqueline Devoi stelt zich voor als vertegenwoordiger namens de Dierenbescherming en Eric 
Evers stelt zich voor als projectleider vanuit de Gemeente Sittard-Geleen. 
 

2. Bespreken doel en werkwijze Klankbordgroep 
De Dierenbescherming wil weten wat er speelt bij de inwoners van Limbricht. Door het 
verstrekken van informatie kunnen we vragen beantwoorden en hopelijk zorgen van burgers 
wegnemen. Denk bijvoorbeeld aan vragen over de diersoorten die we gaan opvangen, het 
vrachtverkeer dat hiermee gepaard gaat etc.  
 
Tevens willen de Dierenbescherming en de Gemeente de knelpunten die de inwoners bij de 
komst  van het dierenwelzijnscentrum verwachten in een vroeg stadium kennen. Hierdoor 
kunnen  we waar mogelijk in deze fase en in het verdere traject maatregelen nemen om 
zoveel mogelijk  de verwachte knelpunten te verminderen of gezamenlijk naar oplossingen te 
kijken. 
  
We streven ernaar om de betrokkenheid en het kennisniveau dat er nu is bij de inwoners van 
Limbricht over het dierenwelzijnscentrum te verbeteren en te vergroten. . 
Er is afgesproken dat we de frequentie situationeel bepalen. Het is belangrijk om in het begin 
van het traject vaker bij elkaar te komen. 

  
Een vragenronde onder de deelnemers levert de volgende vragen en behoeften op. (deze zijn 
voor het gemak  even geclusterd, omdat de meeste vragen om dezelfde onderwerpen gaan): 

1. Hoe zit het met mogelijke geluidsoverlast, hoe wordt dit getoetst binnen de lopende 
onderzoeken, wordt dit afgezet tegen normeringen of ook tegen het huidige geluidsniveau? 

2. Er is bezorgdheid en weerstand t.o.v. de mogelijke aantasting van het dorpsgezicht?  
3. Wat is de verwachting t.a.v. verkeersintensiteit, gaan er ook veetransporten plaatsvinden en 

intensief vrachtverkeer? 
4. Hoe verhouden zich deze plannen t.o.v. de plannen rondom Landgoed Lemborg? 
5. Hoe kan het dat de Gemeente Sittard-Geleen deze locatie naar voren heeft gebracht als 

mogelijke locatie voor het dierenwelzijnscentrum. Op basis van welke criteria (niet zijnde de 
criteria op basis waarvan de Dierenbescherming de locatie interessant vindt) is deze locatie 
hiervoor geschikt / ofwel wat zijn de overwegingen geweest vanuit stedenbouwkundig terrein 
deze locatie te adviseren (regels buitengebied)?  
  
Antwoorden/reacties die direct door Jacqueline en Eric kunnen worden toegelicht: 
1) Ten behoeve van de bestemmingsplanwijziging is een zeer uitgebreid akoestisch 
onderzoek uitgevoerd. Binnen dit onderzoek is een situatie nagebootst, welke binnen huidige 
asielen op het gebied van prikkels niet eens voorkomt, laat staan in onze opvang straks. De 
uitkomsten van dit onderzoek blijven binnen de normeringen hiervoor, rekening houdend met 
de afstand tot bebouwing. Hierbij is dus getoetst aan hand van normeringen (waar we wel 
ruim onder blijven, zelfs in dit worst case scenario). Er wordt niet getoetst op basis van de 
huidige geluidsnorm. Aanvullend wordt toegelicht dat de honden en mogelijke buitenverblijven 
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zoveel mogelijk achter het gebouw worden geplaatst, waardoor het gebouw als 
geluidsbarrière zal dienen.  
Hiermee is bij het onderzoek geen rekening gehouden. In het gebouw worden straks ook de 
kantoren en educatieruimten etc gerealiseerd. Uitgangspunt is dus ook dat in het gebouw 
geen geluidsoverlast is.  
 
2) Eric licht toe dat in 2008 bij het Steunpunt voor Archeologie en Monumentenzorg Limburg  
is onderzocht of er mogelijke beletsels zouden zijn voor deze locatie op het gebied van cultuur 
en erfgoed. Dit is niet het geval. De zichtlijnen vanuit alle locaties in Limbricht zijn onderzocht 
en benoemd en worden zoveel mogelijk gerespecteerd binnen nieuwe tekeningen en plannen 
van de nieuwbouw. Dit betekent dat er zo laag mogelijk gebouwd zal worden. De nieuwe 
ontwerpen van het gebouw houden ook rekening met de omgeving en hierop wordt de 
uitstraling en ontwerp van het gebouw aangepast. Het moet een prachtige integratie zijn met 
de natuur en de omgeving. Ook rondom het gebouw zal er met veel zorg en 
duurzaamheidgedachte vorm worden gegeven aan de inrichting van het terrein. 
 
3) Ook ten behoeve van het verkeer is een uitgebreid verkeersonderzoek gedaan. Naar 
verwachting ontstaat er een  verkeerstoename van bezoekers van ongeveer 65 auto's per 
dag. Gezien onze exploitatie zal vrachtverkeer minimaal zijn (< 1x per dag) en is er geen 
veetransport. Alle dieren die binnen de opvang geplaatst kunnen worden zijn vervoerbaar met 
een kleine caddy tot maximaal een bestelwagen. Er is ook benadrukt dat samen met de 
Gemeente wordt gekeken naar een integrale oplossing van de parkeerproblematiek rondom 
het kasteel, zodat de huidige parkeersituatie hierdoor wordt verbeterd. 
 
4) De ontwikkeling van dit kavel wordt door de gemeente wel bekeken in het licht van de 
ontwikkelingen Landgoed Lemborgh, maar wordt separaat in de bestemmingsplanprocedure 
behandeld.  
 
5) Eric heeft heel kort de historie toegelicht, tot aan keuze dit kavel door de Gemeente Sittard-
Geleen, maar de stedenbouwkundige van de Gemeente kan deze vraag beter beantwoorden. 
Thijs Arts benadrukt dat deze vraag al eerder is gesteld, maar niet afdoende is beantwoordt. 
Het gaat niet om de criteria die de Dierenbescherming al vaker heeft uitgesproken, maar in de 
motivatie van de Gemeente om dit kavel hiervoor als geschikt kavel aan te wijzen 
(planmotivatie). Jacqueline zal dit oppakken met de stedenbouwkundige en koppelt een 
uitgebreider antwoord terug bij de volgende vergadering (actiepunt 1). 
 

 
    

3. Presentatie Dierenwelzijnscentrum     
Middels een presentatie wordt algemene informatie verstrekt over de organisatie 
Dierenbescherming, afdeling Limburg. Er is kort ingegaan op de noodzaak voor een dergelijk 
centrum hier in Limburg, ook in verhouding tot plannen in heel Nederland. De 5 pijlers van het 
Dierenwelzijnscentrum zijn behandeld: 
- Opvang 
- Gezondheid & Gedrag 
- Dier en Maatschappij 
- Educatie 
- Lifestyle 
Bij het onderdeel opvang is toegelicht welke dieren worden opgevangen en om welke 
aantallen het ongeveer zal gaan. Ook dit om meer helderheid te geven over hoeveel 
bezoekers hier straks ook verwacht gaan worden (sterk afhankelijk van volume opvang) en 
hoeveel medewerkers en vrijwilligers hier straks werken. Verder is ingegaan waar de 
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dierverblijven binnen het centrum zich bevinden t.o.v. het gebouw en hoe de opvang hierin 
verschilt van huidige asielen. De beoogde samenwerking met de huidige asielen, ambulances 
en alle andere opvangen en instanties die zich inzetten voor dieren is ook toegelicht. De 
Dierenbescherming kan dit niet alleen en zoekt voor verwezenlijking van deze plannen dan 
ook met alle partijen de samenwerking op. 
 

4. Toelichting op de bestemmingsplanwijziging  
Eric Evers geeft een toelichting op de procedure en de status van de onderzoeken die 
momenteel worden afgerond. Eric benadrukt dat de officiële procedures van de Gemeente 
van kracht zijn voor deze bestemmingsplanwijziging. Het feit dat de grond door de gemeente 
als geschikte locatie naar voren is geschoven, staat los van deze procedure. Deze procedures 
hebben een lange looptijd en moeten strikt doorlopen en gevolgd worden. Deze zijn niet 
beïnvloedbaar. Vanuit de klankbordgroep is helder dat deze formele procedures worden 
gevolgd en binnen deze procedure met name ook de onderwerpen, geluid, verkeer en 
dorpsgezicht, belangrijke onderwerpen zijn, die uitgebreid onderzocht zijn.   
 
 

5. Uitwisseling van ideeën betrokkenheid inwoners Limbricht  
We hebben tijdens deze vergadering uitgebreid met elkaar van gedachten gewisseld over met 
name de vragen/problemen die bij agendapunt 2 naar voren zijn gebracht en bij agendapunt 2 
beschreven staan. Gezien de start van de klankbordgroep en hetgeen nu leeft, is het voor 
deze bijeenkomst belangrijker om met name aandacht te besteden aan die punten en dit 
agendapunt later te laten terugkomen.  
 

6. Rondvraag en afsluiting  
Jacqueline zorgt voor de notulen naar iedereen en zal zodra belangrijkste vragen/actie(s) 
uitgewerkt zijn, uitnodiging voor nieuwe bijeenkomst sturen. 
 
  

Actielijst: 
nr. Onderwerp: Door: Toelichting: Datum: Status: 

01 Motivatie Gemeente 
Sittard-Geleen voor dit 
kavel 

J.Devoi/ 
Eric Evers

Inwoners Limbricht willen weten 
waarom de gemeente deze kavel 
hiervoor heeft gekozen, gezien alle 
logische bezwaren (dorpsgezicht etc) 

03-06-10 Nieuw 

      
 


